



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/021
免費接種 2025/26 季節性流感疫苗

敬啟者：

本校已參加 2025/26 季節性流感疫苗學校外展計劃，由衛生署安排醫生於 10 月 24 日（星期五）早上到本校為同學提供季節性流感疫苗接種服務，費用全免。

家長如有意透過學校安排同學接種流感疫苗，請於 9 月 12 日（星期五）或以前回覆本通告，以便學校跟進。現附上相關資料（<https://www.chp.gov.hk/tc/features/100634.html>），敬希細閱。

如有查詢，請致電 2461 1555 與張家榮助理校長或楊仲翹老師聯絡。

此致
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年九月五日



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk>

電話 Tel.: (852)-2461 1555

傳真 Fax: (852)-2464 6161

電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parent Notice 2025-2026/021
Free Vaccination for the 2025/26 Seasonal Influenza Vaccine

Dear Parents,

Our school is participating in the 2025/26 Seasonal Influenza Vaccine School Outreach Program, organized by the Department of Health. A doctor will come to our school on **October 24 (Friday)** morning to provide seasonal influenza vaccination services for students, free of charge.

If parents wish to arrange for your children to receive the flu vaccine through the school, please respond to this notice by **September 12 (Friday)** or earlier, so that the school can follow up. Relevant information is attached (<https://www.chp.gov.hk/tc/features/100634.html>), and we hope you will read it carefully.

For any inquiries, please call **2461 1555** to contact Assistant Principal Mr. Cheung Ka Wing or Teacher Mr. Yeung Chung Kiu.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping
Principal